
Referat af bestyrelsesmøde d. 7/5 2024

Marienlystvangen afd. 1420 Østjysk bolig

_____________________________________________________________________

Tilstede: Katharina, Johannes, Bente. Cecilie, Jn.

Gry, Johannes og Cecilie har meldt sig ud af bestyrelsen, Jn er medlem i bestyrelsen.

Der er nogle juridiske komplikationer vi lige skal have undersøgt med ØB, for at finde ud af om der er en bestyrelse.

Gennemgang af referatet fra sidst:

• Ref. Gennemgået.

Fra ØB:

• Der har været markvandring, vi var omkring:

o Tømning af kompostbunke.

o Gratis barkflis, som alle kan tage af, så længe der er noget.

o Talt om at reetablerer hækkene, evt med et antal planter pr. år.

o Lave indkørsel til boligerne 85-91, så de kan gå tørskoet ind i vinterperioden.

o Der blev diskuteret vandproblemer ved larbede.

o Vi talte om flisebelægning mellem boligerne, der var tale om det måske kunne komme på PPV.

o Der blev IKKE talt om terrassebrædder, det må køre som en klagesag.

• Lena har skaffet parasoller, vi har fået dem af kommunen

Opgaveopfølgning:

• Dørpumpen er indkøbt og bliver sat op.

Økonomi:

• Der ryddet sne på stierne 3 gange, det har kostet kr. 11.095,89. Vi har derfor besluttet, at det må være hele

afdelingen der er med til at bestemme om vi skal have ryddet stierne fremadrettet. Derfor kommer det på et

afdelingsmøde.

• Vi har fået gjort hovedrent i fælleshuset, af tvivlsom kvalitet. Det har kostet kr. 4.993,75.

Fælleshusudlejning:

• Der er en udlejning d. 22. maj.

• Johannes står for udlejning.

Udvalg:

• Indkøb til køkkenet og etablering af gæsteværelset bliver sat i bero.

Evt.:

• Der er i år igen GRØN på nabogrunden. Vi er i kontakt med dem.

• Bestyrelsen arrangerer ikke noget i anledningen af 10-års fødselsdag, men det gør den sociale vicevært Lena.

Næste møde:

Næste møde: mandag d. 3. juni. Kl. 17. Mødet er åbnet for alle.

Efterfølgende er det verificeret at bestyrelsen er lovlig


